
Referat Beitostølen Vel mandag 27.april 2015. 

 
Følgende møtte: Nils Herman, Paul, Erik og Hans Petter. 

 
1) Forberedelser til årsmøtet den 8.august kl. 12.00 på Bergo. 

 Nils Herman lager årsmeldingen. Har fått momentliste fra Erik over 

nye ting som skal med. Hans Petter oversender regnskap. Dette sys 

sammen av Erik, slik som i fjor.  

Atle Hovi kommer ca. 13.00 og vil kåsere over aktuelt tema. Vi 

kommer med innspill til momenter.   

Valgkomitéens leder Ragnar Andersen kontaktes i forbindelse med 

valg av styre.  

 

2) Stakkstølie Syd Hytteforening stiftet i påsken. 

Ca. 40 medlemmer deltok på stiftelsesmøtet. 75 ”hytter” har sagt seg 

interessert i å være med. Disse er kollektivt innmeldt i Beitostølen Vel. 

Vi sender faktura når SSH har fått inn sine kontingentinnbetalinger. 

 

3) Valdres HytteForum hadde første årsmøte i påsken.  

Erik og Nils Herman var til stede fra Beitostølen Vel. VHF har fått til 

en partnerskapsavtale med VNK. 

 

4) Planlagt massedeponi ved Fv 51.  
Nils Herman vil følge opp saken i møte med kommunen. 

 

5) Prosjektet til Grønolen på Valdresflya.  

Prosjektet blir mye omtalt i Avisa Valdres. Kan hende det 

spektakulære signalbygget blir redusert til pissoir og pølsebu i betong. 

I så tilfelle vil det være en grotesk misforståelse for hva vi ønsker i det 

unike området. Erik Grønolen er svært bekymret over utviklingen. 

 

Neste styremøte ble satt til 15.juni kl. 19.00 hos Nils Herman. 


